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Seja izvršnega odbora SITKS

Nezrelost
delegatov?

Tretja seja skupščine SITKS Ljubljana-Si-
ška konec julija je precej vzburila duhove
med šišenskimi telesno-kulturnimi dclavci in
tudi med občani. Kot je znano. se delegati ni-
so mogli sporazumeti o finančnem programu
za leto 1915 in so sprejeli le 70 °/o realizacijo
predlaganega programa.

O vzrokih za nastainek takšnega položaja je
na svoji seji razpravljal tudi izvršni odbor
SITKS I/jubljana-Šiška in skupščino ocenil
tudi s političnega vidika.

Najprej naj navedem dejstvo, da je bil fi-
nančni program za leto 1975 izdelan kar šti-
rikrat in to s strani različnih avtorjev. Dele-
gatske konference so razpravljale o drugem
programu in prispevale nekaj nebistvenih pri-
pomb, vse utemeljene pripombe pa so skušali
upoštevati v četrtem programu, ki je bil dan
v javno razpravo, ki pa je trajala le 10 dni.
Mogoče je tu vzrok da so delegatske konfe-
rence slabo opravile svoje delo, da so se od-
vijale v ozkih krogih ob vsestranskem vplivu
telesnokulturnih delavcev in športnikov. Vsak
je seveda gledal le svoje koristi, skoraj nihče
pa se mi zavzemal za akoijo dogovarjanja in
usklajevanja programov, saj je povsem jasno,
da SITKS Ljubljana-Šiška ni zmožna pokriti
vseh potreb osnovnih telesnokulturnih orga-
nizacij, ki jih. je v Šiški kar 92. Ob tem pa se
pojavlja še problem realnega planiranja po-
treb. saj športne in telesnokulturne organiza-
cije v svojih planih mnogokrat presegajo real-
ne okvire in možnosti.

Na seji IO so ostro kritizirali tudi člane
10 SITKS Siška, saj so se od 15. seje skupšči-
ne udeležiM le štirje, ki pa niso posegli v raz-
pravo, pa čeprav so bili nekateri sami izdelo-
valci programa. Celo več, delegati iz sredin,
iz katerih izhajajo tudi ti delegati IO so se
povsem nedvoumno opredelili proti programu
in sprašujemo se, kako je to mogoče. Tako so
se spraševali tudi člani IO in sklenili, da bo
odslej vsak član odbora oziroma komisij oseb-
no odgovarjal za izvedbo predvidenih nalog.
sicer bo moral svoje mesto prepustiti aktiv-
nejšim in delavnejšim.

Vsekakor je to izredno pomemben sklep,
ki daje upanje, da bodo delegati na prihodnji
seji skupščine SITKS ki bo konec novembra
ali v začetku decembra, zreleje razmišljali ter
potrdili dokončen program za leto 1975 ter
sprejeli tudi program za leto 1976 in pa sred-
njeročni program razvoja telesne kulture v
Siški. Delegati bodo sprejemali pomembne od-
ločitve, ki pa morajo biti seveda v skladu s
politiko mesta Ljubljane na področju telesne
kulture, hkrati pa bo od teh programov odvi-
sen tudi nadaljnji razvoj telesne kulture v ob-
čini Siška. Prav zato bodo odločitve še toliko
bolj pomembne. <title>B. Sršen</title>


